淡江大學  九十四   學年度第一學期課程教學計畫表

壹、科目名稱：應用數學(一)
貳、授課老師：林大欽，e-mail: dcling@mail.tku.edu.tw, Office: Sa120, Tel :(O) ext. 2035, (Lab) ext. 2549.
Office hour : drop by my office whenever you are available from 10 am to 6 pm Monday through Thursday or make an appointment in advance by phone or e-mail.
參、開課系所班級：應物三
肆、必選修：選修
伍、學分數：3
陸、先修科目：微積分，基礎物理(應用)數學，物理(應用)數學一
柒、教學內容及進度：
Review what you’ve learned in your sophomore year. 

Functions of a complex variable, special functions, integral transformations, linear algebra, group theory and more which is subjected to change based upon students’ request.

捌、授課方式：課堂講授  
玖、教學設備：黑板，投影機
拾、教材課本：Mathematical methods for physics and engineering by K.F. Riley at al. 2nd edition
拾壹、參考書籍：Mathematical methods in the physical science, by M. Boas 2nd edition




Mathematical methods for physicists, by Arfken 5 th edition.
拾貳、成績考核方式：

	
	平時成績：   40    ％ (小考 + 出席率 + 學習態度)

	
	期中考成績： 25    ％

	
	期末考成績： 35    ％

	
	讀書報告：      ％

	
	其他（                      ）：       ％


拾參、備考：
1. 所有的考試皆以英文出題，題目皆出自家庭作業、筆記、課本例題。
2. 平時考無故缺考或作弊，當次考試以零分計算。
3. 採不定期點名制，全勤者加五分。
4. 如有學習上的問題，請儘早與我聯絡。
5. 上課時會隨堂抽問，完全狀況外累積三次者，學習態度以零分計算。
6. 每星期五題左右的家庭作業，無須繳交。
